

Grade 3

Week 20 - PYP Homework Slip
Date Covered: January 23 – January 27

Date: Sunday 23 January, 2022

Cycle 12 – Day 2

1. **English:** Study the spelling words below for the dictation test on Thursday 27 January 2022.

Students will be tested on the spelling of the words.

age- space- change- jawbone- jacket- giant- pencil

circle- once- large- dance- jeans- bounce- huge

High Frequency Words: questions- fish- area- mark- dog

2. **English:** In your Homework Exercise Book, use each of the words below in a sentence. Each sentence should include at least 7 words. Remember to underline the spelling words.

age - change-pencil- once - huge - area

3. **Math:** Solve Mathematics Homework Booklet Page 37.

٤. اللغة العربية: قراءة نص عمر رضي الله عنه - والأسرة الفقيرة صفحة ٢٤ من كتاب لغتي. (الفصل الدراسي الثاني)

Date: Monday 24 January, 2022

Cycle 12 – Day 3

١. اللغة العربية: قراءة نص عمر رضي الله عنه والأسرة الفقيرة صفحة 25 من بداية (نظر عمر ... إلى ... يحمل الكيس). من كتاب لغتي. (الفصل الدراسي الثاني)

+ حل تدريب أول استخرج من النص صفحة 33 من كتاب لغتي. (الفصل الدراسي الثاني)

2. **Reading:** Read the story “A Tree is Growing” in your Journey’s textbook on pages 68 to 95.

3. **IXL Math:** Practice skill (K.1) “Division facts for 2, 3, 4, 5 and 10” on IXL for 15 minutes.

Date: Tuesday 25 January, 2022

Cycle 2 – Day 4

1. **English:** In your Reading Comprehension Booklet, pages 29-30, read the passage ‘Grandpa’s Stories’ and answer the comprehension questions.

2. **Math:** Solve Mathematics Homework Booklet Page 38.

٣. اللغة العربية: قراءة نص عمر رضي الله عنه - والأسرة الفقيرة صفحة ٢٥ من (وضع الخادم ... إلى ... نهاية الدرس). من كتاب لغتي. (الفصل الدراسي الثاني)

حل تدريب ثانياً فقرة ٣ أكمل ما يأتي بكلمات تحوي حرف مضعفاً صفحة ٣٤ من كتاب لغتي.

Date: Wednesday 26 January, 2022

Cycle 12 – Day 5

١. القرآن كريم: تلاوة سورة التكويد من آيه ١٩ - ٢٩

٢. اللغة العربية: قراءة الدرس التاسع صفحة ١٧ من القاعدة النورانية.

التدريب على جملة الإملاء (خرج الخليفة عمر رضي الله عنه ومعه خادمه، فرأى نازلاً من بعيد) حيث ستملى يوم الأحد بإذن الله.

Date: Thursday 27 January, 2022

Cycle 12 – Day 6

1. **English:** Physical school has resumed and JKS is so excited to welcome you back. In your Homework Exercise book, write a paragraph about how you felt returning to school this week. Be sure to include what you did, who you saw, how you felt, and what you are looking forward to during physical school.

2. **Raz-Kids: Read and record** one story from ‘Level-Up’ and complete the comprehension questions.

3. **Math:** Solve Mathematics Homework Booklet Page 39.

٤. اللغة العربية: قراءة قصة (ريم تريد كل شيء!) من موقع عصافير حيث سيتم قراءتها ومناقشتها يوم الأحد بإذن الله.

Please ensure that your child uses a laptop / desktop (with Microsoft office) during the computer lessons.